
УВАГА!     УВАГА!     УВАГА!     УВАГА!     УВАГА!   
Нарешті  активісти мирного мітингу перед виконкомом 

домоглися!!!
Не минуло і трьох тижнів, як «демократичний та 

відповідальний народний мер Шепетівки» Полодюк М.І. 
все ж вирішив відзвітувати про два «успішних» роки своєї 
роботи на користь міста!

Так  3 березня о 15.00 на площі Героїв Майдану (біля 
краєзнавчого музею) відбудеться народне ВІЧЕ, на якому 
всі присутні та небайдужі нарешті  почують прямі і відверті 
відповіді про:
- Чому до цього часу не закінчений ремонт проспекту Миру і 
чому не ремонтуються дороги в місті?



«СИЛА 
ГРОМАД»

СИЛА ГРОМАД

- Навіщо робити ямковий ремонт взимку? Досить красти 
бюджетні кошти. Відремонтуйте раз і назавжди!
- Чому в нашому місті тарифи на послуги ЖКГ надвисокі 
порівняно з сусідніми містами?
- Чому не дозволяють власникам квартир керувати своїми 
квартирами і прибудинковою територією, при цьому цинічно 
маніпулюючи громадською думкою, що ОСББ це ЗЛО?
- Чому послуги водоканалу є дорогими і не якісними? Ви ж 
обіцяли, буде комунальним – будуть всі задоволені. 
- Як здобутки революції покращили життя пенсіонерів та 
малозабезпечених сімей?
- Які програми допомоги розроблені владою для підтримки 
учасників АТО?



 

- Яких інвесторів залучено для розбудови міста та в які 
саме галузі?
- Які є проекти та ініціативи, щодо покращання зон 
відпочинку в місті (парк, басейн, кінотеатр, готель, 
центральна площа, спортклуб «Локомотив»), де вони?
- Що було зроблено аби зберегти важливе підприємство 
(гордість міста) «Мясокомбінат» від банкрутства?
- Куди поділось комунальне майно, яке належало ЖЕКу в 
місті, хто розпоряджається ним на сьогодні?

Давайте будемо чесними самі з собою, - влада 
змінилася два роки тому, - а ситуація в місті лише 
погіршилася, і саме Полодюк М.І. має відзвітувати про два 
роки своєї роботи.



 

Мер – це найманий керівник, якому виборці довірили 
управління майном громади міста, свої кошти у вигляді 
податків, очікуючи від нього сумлінної та кропіткої праці.

Ефективний мер – (як зразок мер Славути – Сидор В.
Б.), залучить інвесторів і буде розбудовувати, творити, 
матиме стратегічний план як мінімум на 3 або й 5 років.

Хороший мер – влаштує щотижневі дні прийому на яких 
чесно зізнаватиметься, що бюджет пустий і він нічого не 
може зробити, - бо йому треба порадитись з побратимами.

Якого Мера Ви хотіли б бачити в місті, - хорошого 
чи ефективного?


